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Radna Jolanta Urbańska 
 

1) Czy to prawda, że od listopada ma ruszyć program szczepień przeciwko żółtaczce? 
Czy miasto ma te szczepionki? 

 
Radny Piotr Strach 
 

1) Dzisiaj w mediach pojawiły się informacje, że Częstochowa może mieć nałożone kary 
w związku z aferą z autobusami hybrydowymi. Czy rzeczywiście grozi nam taka katastrofa 
finansowa, kara w wysokości 100 mln złotych? Czy Pan Prezydent coś na ten temat wie? 

 
Radny Artur GAWROŃSKI 
 

1) Kiedy zostanie załatwiona sprawa dostępności dla osób niepełnosprawnych sekretariatu 
Wydziału Spraw Obywatelskich? Kwestia dotyczy schodów, które są do pokonania po wyjściu 
z windy. 

 
Radny Piotr Wrona 
 

1) W dniu 25 września złożyłem do Wojewody wniosek o uchylenie decyzji lokalizacyjnej 
Aquaparku. Czy służby Wojewody zwróciły się do Pana w sprawie dokumentacji technicznej, 
jeżeli tak to kiedy te dokumenty wpłynęły i kiedy zostały wysłane do Wojewody i PINB? 

 
Radny Andrzej Sowa 

 
1) Dotyczy terenów zielonych w Dźbowie, wykoszenia ronda ks. Guzika i okolicy zjazdu 

z autostrady w ul. Gościnną. 
 
Radny Albert Kula 

 
1) Na jakim etapie jest sprawa ewentualnego dofinansowania z Ministerstwa Sportu i Turystyki 

budowy stadionu piłkarskiego Raków? 
 


